
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. július hó
24-én (kedden) 15,00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Nagy Sándor képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Kelemen Balázs képviselő

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Zsigmond Károly, az Általános Iskola igazgatója
Szigetiné Almási Szilvia, a Nagyközségi Könyvtár vezetője
Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője
Takácsné Molnár Ilona, az ESZI tagintézet vezetője
Nagy Istvánné, vezető óvónő
Futakiné Debreczeni Ilona, felelős szerkesztő

Simon István Tamás polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti
ív alapján megállapítom, hogy a rendkívüli nyílt Képviselő-testületi ülés
határozatképes. A napirendi javaslat megegyezik az előzetesen írásban
kiküldöttel.

A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt ülésének
napirendjére a következő javaslatot tette:

1.)A Mesekert Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzata módosításának
jóváhagyása.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) A Mesekert Óvoda vezetésével kapcsolatos feladatok ellátása.
Előadó: Simon István Tamás polgármester

3.) A Békéscsabai Kistérséggel kötött ellátási megállapodás módosítása.
Előadó: Simon István Tamás polgármester

4.) A „Belvízrendezés az élhetőbb településekért”, DAOP-5.2.1/D-2008-0002
projekttel kapcsolatos döntések.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

5.) Invitel vezetékes telefonszolgáltatás szerződéseinek meghosszabbítása.
Előadó: Simon István Tamás polgármester
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6.) ME-DÉZS Bt. kérelme
Előadó: Simon István Tamás polgármester

7.)Bejelentések.

8.) Kérdések, interpellációk.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi
javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya A Mesekert Óvoda Szervezeti és Működési
Szabályzata módosításának jóváhagyása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos előterjesztés mellékelve.

Pujuné Deme Anita képviselő: személyes érintettség miatt kérem a
szavazás alóli kizárásomat.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

100/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Pujuné
Deme Anita képviselőt - e napirendet érintően - az Ötv. 14.§-
ának (2) bekezdése alapján a döntéshozatalból kizárja.

Szabó Tibor aljegyző: Az előterjesztést azzal egészíteném ki, hogy a
közoktatásról szóló törvény rendelkezése szerint a nemzetiségi óvodai
nevelésben közreműködő óvoda szervezeti és működési szabályzata
jóváhagyásához a Nemzetiségi Önkormányzat beleegyezése is szükséges.
Tegnap volt a Nemzetiségi Önkormányzat ülése, ahol jóváhagyták az SZMSZ
módosítását.

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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101/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
jóváhagyja a Mesekert Óvoda Szervezeti és Működési
Szabályzatának módosítását, amely szerint a 60. oldal 1. számú
mellékletében „ A vezető, illetve a vezető helyettes
akadályoztatása esetén a helyettesítés rendje” című
táblázatban Nagyné Lipcsei Katalin helyett Pujuné Deme Anita
kerül.

Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Az II. napirendi pont tárgyalása:

Az II. napirendi pont tárgya: A Mesekert Óvoda vezetésével kapcsolatos
feladatok ellátása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos előterjesztés mellékelve.

Pujuné Deme Anita képviselő: személyes érintettség miatt kérem a
szavazás alóli kizárásomat.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

Szóbeli kiegészítés nem volt.

A Képviselő – testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta.

102/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Pujuné
Deme Anita képviselőt - e napirendet érintően - az Ötv. 14.§-
ának (2) bekezdése alapján a döntéshozatalból kizárja.

Szabó Tibor aljegyző: Ahogy az előterjesztésben szerepel, nem volt
pályázó, és ilyen esetben a kormányrendelet szerint a pályázati eljárás
eredményes befejezéséig, de legfeljebb egy évig, az óvoda szervezeti és
működési szabályzatában meghatározott helyettesítés rendjében
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foglaltak alapján kell eljárni. Ebben az esetben nem megbízza, hanem
felkéri a Képviselő-testület a vezetéssel kapcsolatos feladatok ellátására
Pujuné Deme Anita Esztert.

Bondár Lajos képviselő: Mikor kell az új pályázatot kiírni?

Szabó Tibor aljegyző: Erről a Képviselő-testületnek kell döntenie,
nyilvánvalóan úgy, hogy az egész pályázati eljárás egy éven belül
történjen.

Vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

103/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a
Mesekert Óvoda vezetésével kapcsolatos feladatainak ellátására
a szervezeti és működési szabályzatban meghatározott
helyettesítés rendjében foglaltak szerint Pujuné Deme Anita
Esztert (Békéscsaba, 1973. 05.02. a. n.: Cser Eszter) 2012.
augusztus 1. napjától a vezető óvónői munkakör betöltésére
kiírt pályázati eljárás eredményes befejezéséig, de legfeljebb
2013. július 31. napjáig.

Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: A Békéscsabai Kistérséggel kötött ellátási
megállapodás módosítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:. Az előterjesztésben leírtuk, hogy a
Kistérségi Tanács kezdeményezte ezt a módosítást - előzetes egyeztetés
nélkül. A mi megítélésünk szerint ez a módosítás nem jelentős változtatás,
ezért javasoltam én azt, hogy a Képviselő-testület ne fogadja el.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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104/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a
határozat mellékletét képező a Békéscsaba és Térsége Többcélú
Önkormányzati Kistérségi Társulással kötött Ellátási
megállapodás módosítását nem fogadja el. A Képviselő-testület
a Kistérség által kezdeményezett módosítást nem látja
szükségesnek.

Határidő: 2012. július 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV. napirendi pont tárgya: A „Belvízrendezés az élhetőbb településekért”,
DAOP-5.2.1/D-2008-0002 projekttel kapcsolatos döntések.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester:. Néhány javaslattal kapcsolatban kell
döntenünk, amit a konzorciumi tanács elfogadott. Az egyik technikai jellegű,
méghozzá az, hogy ezután faxon is lehessen szavazni, amit javaslok
támogatni. A következő szükséges döntés az Áfa emelkedése miatt szükséges,
mivel az önerő is változik ennek következtében. A Konzorciumot vezető Dankó
Béla polgármester úr tájékoztatása szerint önerő támogatást is fog kapni a
Konzorcium, ha a kivitelezésre kerül a sor.
Döntés született arról is, hogy a Képviselő-testület a rá eső önerőt július
végéig utalja át a Konzorcium számlájára, amit nem javaslok támogatni.
Tájékozatni szeretném a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a legtöbb partner
önkormányzat nem támogatta ezt a javaslatot.
Pénteken volt egy hete, hogy a Konzorciumnak olyan szóbeli javaslata volt,
miszerint a 16 település külön valósítsa meg a kivitelezési közbeszerzést,
magát a kivitelezést és az elszámolást is. Ennek részletei megítélésem szerint
még kidolgozatlanok. Amennyiben elkészül a kiérlelt koncepció, a Képviselő-
testület elő fogom terjeszteni.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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105/a/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt,
hogy elfogadja a DAOP-5.2.1/D-2008-0002 projekt Konzorciumi
Megállapodása módosításáról hozott alábbi döntéseket:

1. a polgármesterek adott esettben faxon is
szavazhatnak

2. az önerő ÁFA kompenzációval megnövekedett
összegét, azaz 9.579.474,- Ft-ot elfogadja és azt
a 2012. évi költségvetésében biztosítja.

105/b/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt,
hogy elutasítja a DAOP-5.2.1/D-2008-0002 projekt Konzorciumi
Megállapodása módosításával kapcsolatos hozott, az alábbiakra
vonatkozó döntést, és a Doboz Nagyközségre eső önerő részt a
megadott határidőn belül nem kívánja elutalni az elkülönített
bankszámlára.
Felhatalmazza továbbá a polgármestert az üggyel kapcsolatos
intézkedések elvégzésére.

Határidő: 2012. július 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A V. napirendi pont tárgyalása:

A V. napirendi pont tárgya: Invitel vezetékes telefonszolgáltatás
szerződéseinek meghosszabbítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A leírtakat nem kívánom kiegészíteni.

Kérdés, vélemény más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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106/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt,
hogy elfogadja az Invitel Zrt. által benyújtott, a határozat
mellékleteit képező, a polgármesteri hivatal 2 telefonvonalának
további, változatlan működtetésével kapcsolatos, a lejárati
dátumot 12 hónappal meghosszabbító szerződésmódosításait és
felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására és a
szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2012. július 27.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI. napirendi pont tárgya: A ME-DÉZS Bt. kérelme.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az kérelem mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A kérelem arra irányul, hogy a
sportpályát ingyenesen bocsássuk a rendelkezésükre. Vállalták azt, hogy az
eredeti állapotot visszaállítják.

Zsigmond Károly iskolaigazgató: Az egyesület nem engedélyezi azt, hogy a
nagy települési rendezvényeken a pályán, focin kívül más tevékenységet
folytassanak. Értem ez alatt, hogy a pályára járművel tilos a felhajtás.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

107/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy
dönt, hogy a ME-DÉZS Bt. képviseletében Dézsi László Doboz,
Faluhelyi u. 50. sz. alatti lakos részére, rendezvény
megtartásának céljából 2012. 08. 11. napján díjmentesen
rendelkezésre bocsátja a Dobozi Sportpálya területét, azzal a
kikötéssel, hogy az elektromos áram fogyasztásának költségét
az önkormányzat számlájára megtérítik, valamint a
labdarúgópályát kizárólag a rendeltetésének megfelelően
használják.

Határidő: 2012. július 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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Az VII. napirendi pont tárgyalása:

VII. Bejelentések.

I. A Dobozi Általános Iskola TÁMOP-3.1.4-12/2 kódszámú valamint
TÁMOP-3.3.8-12/2 kódszámú pályázat támogatási kérelme.

Zsigmond Károly iskolaigazgató: Próbálunk élni a pályázati lehetőségekkel
és két pályázatot szándékozunk beadni, azért mondom, hogy szándékozunk,
mert ennek személyi feltételei is kérdésesek. Ez akkora munkát ró az
intézményre, ami a napi munka elvégzését is befolyásolja. Mielőtt a
pályázathoz hozzákezdünk szükségünk van a Képviselő-testület részéről egy
szándéknyilatkozat, miszerint támogatják a pályázatunkat.

Bondár Lajos képviselő: Miről szól pontosan ez a pályázat?

Zsigmond Károly iskolaigazgató: Az innovatív iskolák fejlesztése című
pályázat lehetőséget ad különböző szakkörök, táborok lebonyolítására, amit
természetesen a pályázat támogatna, így a költségvetésünket is mentesítené
ezen költségektől. A másik pályázatnál én azt érzékelem, hogy az integrált
pedagógiai rendszert, ami eddig adta a pénzt az iskolának és az
önkormányzatnak –pályázat útján- ki akarják venni a rendszerből. A
támogatást a TÁMOP pályázaton belül fogják biztosítani., ami a halmozottan
hátrányos helyzetű gyerekeknek jelent szakköri foglalkozásokat, felkészítő
foglalkozásokat, különböző játszóházakat. A pályázati összeg 5-300 millió
forintig terjed.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

108/2012.(VII.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
támogatja:

a) a Dobozi Általános Iskola TÁMOP-3.1.4-12/2 kódszámú „Innovatív
iskolák fejlesztése” című, önerőt nem igénylő pályázatát és egyben
felhatalmazza a polgármestert, hogy a támogató nyilatkozatot az
önkormányzat nevében írja alá.

b) a Dobozi Általános Iskola TÁMOP-3.3.8-12/2 kódszámú „Közoktatási
intézmények esélyegyenlőségi alapú fejlesztéseinek támogatása”
önerőt nem igénylő pályázatát és egyben felhatalmazza a
polgármestert, hogy a támogató nyilatkozatot az önkormányzat
nevében írja alá.

Határidő: 2012. július 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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Simon István Tamás polgármester: Tegnap ülésezett a Cigány Nemzetiségi
Önkormányzat, ahol Zsigmond Károly elnök úr képviselői megbízatása
megőrzése mellett lemondott az elnöki mandátumáról. A nemzetiségi
önkormányzat Sztojka Tibort választotta meg elnöknek, Faragó Gábort
elnökhelyettesnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

VIII. Kérdés, interpelláció nem volt.

Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a rendkívüli nyílt ülést 15,45 órakor bezárta.

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester


